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        Bijlage 5: Overzicht Vragen en Antwoorden bijeenkomst 3 mei 2016 
 
 

Vraag Gemeenteraad Antwoord/Reactie Haaglandia 

Innen van de contributie is een groot probleem. Hoe 
gaat u dit oplossen? 

Voor het innen van de contributie hebben we het 
incassobureau Collectmasters ingeschakeld. Zij zijn 

gestart met het innen van de contributie over het 
huidige seizoen en zullen vanaf volgend seizoen alle 
contributies gaan innen. Zij garanderen ons dat 95% 

van de contributie geïnd wordt.  
 

Hoe zit het met leden die geen contributie hebben 
betaald en vertrekken naar een andere vereniging? 
 

Met behulp van Sportlink (ledenadministratie) kan 
er bij een speler een financiële blokkade geplaatst 

worden. Wanneer een speler ergens anders wil 
gaan voetballen zal een overschrijving pas door de 

club en ook de KNVB goedgekeurd worden wanneer 
deze blokkade verwijderd wordt. Deze blokkade 

wordt enkel verwijderd wanneer een speler aan alle 
financiële verplichtingen heeft voldaan. 

 

Hoe groot is de totale schuldenpost van Haaglandia 
en is dit nog wel te overzien? Er mogen niet op een 
later moment nog ‘lijken’ uit de kast komen. 
 

De totale schuldenpost inclusief de Belastingdienst 
bedraagt rond de € 400.000,00. 

U heeft het over mogelijke financiers met wie u in 
gesprek bent. Wie zijn deze financiers? En kon dit 
niet voor 1 mei geregeld worden? 
 

We zijn in gesprek met de Heineken en de ABN-
AMRO bank. Dit kon helaas niet voor 1 mei al 

geregeld worden ook omdat de aanslagen van de 
Belastingdienst tot op heden nog niet definitief zijn 

vastgesteld.  
 

Hoe kan het dat de aanslagen van de 
Belastingdienst nog niet definitief zijn? De termijnen 
zijn inmiddels al verstreken. 
 

We zitten bij de Belastingdienst in de fase dat we in 
gesprek zijn met de ontvanger (invordering) om 
afspraken over het te betalen bedrag te maken.  

Hoe kan het dat de discussie met de Belastingdienst 
zolang heeft voortgeduurd? 
 

De discussie met de Belastingdienst ging vooral over 
het uitbetaald hebben van bedragen aan trainers. In 

de administratie zijn deze als totaalbedragen 
opgenomen en niet nader gespecificeerd.  

 

Is de uitspraak van de Belastingdienst en vooral het 
op nihil stellen van de boetes, voor de raad 
inzichtelijk? 
 

Ja, de uitspraak van de Belastingdienst is voor de 
raad inzichtelijk. Zie bijlage 4. 
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Vraag Gemeenteraad Antwoord/Reactie Haaglandia 

De opstallen zijn toentertijd voor RVC door de 
gemeente geplaatst. Zijn hierover gesprekken 
geweest met de gemeente of is dit in de gesprekken 
met de gemeente naar voren gebracht. 
 

Wij hebben geen inhoudelijk gesprek gevoerd met 
de Gemeente Rijswijk over de opstallen of het Sale 

Lease Back voorstel.  

Hoeveel zou een Lease Back constructie Haaglandia 
opleveren? 

Een Sale Lease Back constructie kan gezien worden 
als een lening. Het zal leiden tot een hogere huur 

per maand, maar met behulp van deze Sale  Lease 
Back constructie hebben wij de mogelijkheid om in 

een keer van alle schulden verlost te zijn. 
Hierdoor vervallen externe kosten zoals rente 

waardoor er meer ruimte op de begroting ontstaat. 
 

U geeft aan dat u als nieuw bestuur in 2013 bent 
aangetreden. Toentertijd zat er een ander college 
bij de Gemeente en waren er ook al gesprekken. 
Hoe kunt u de raad garanderen dat het nu wel goed 
komt? 
 

We moeten vooral ervoor zorgen dat we 
samenwerken met de Gemeente Rijswijk en elkaar 

niet tegenwerken. Bij ons leeft het idee dat de 
Gemeente Haaglandia vooral wil tegenwerken. 

U heeft het over samenwerking en vertrouwen 
tussen u en de Gemeente Rijswijk. Hoe zit het dan 
met de betalingsregelingen die zijn afgesproken en 
door u niet nagekomen worden? 
 

Door onverwachte juridische kosten in verband met 
het weigeren van exploitatievergunning konden wij 

niet tijdig aan de betalingsverplichting voldoen. 
Wanneer het mogelijk was hebben wij wel gelden 

overgemaakt aan de Gemeente Rijswijk. 
Ook hebben wij hun verzocht om de huur niet te 

verdelen over 12 maanden, maar 10 maanden. Een 
voetbalseizoen duurt 10 maanden. 

 

U bent toch vaker geholpen door de Gemeente 
Rijswijk wanneer het gaat om de financiën?  

Nee, we zijn niet financieel geholpen door de 
Gemeente. We zijn enkel geholpen door het maken 

van betalingsafspraken. 
We zijn een vervelende betaler, maar uit noodzaak 

en allesbehalve bewust. 
 

Bent u ook in gesprek met de Hoofdsponsor 
omtrent de ontstane schuld en een oplosrichting? 
Zo nee, is het een idee om dit wel te doen? 

Nee, we zijn op dit moment niet in gesprek met 
hoofdsponsor omtrent de schuldenlast. We willen 

eerst de gesprekken met Heineken en de ABN 
AMRO afwachten.  
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Vraag Gemeenteraad Antwoord/Reactie Haaglandia 

Wanneer verwacht u uitsluitsel te hebben van de 
Belastingdienst? 
 

Wij hopen en verwachten dat dit deze maand 
ontvangen wordt.  

Op dit moment is de schuld aan Gemeente met 
betrekking tot de veldhuur en de aflossing € 35.000. 
Is het voor jullie mogelijk om de achterstand in te 
lossen? Is het probleem met de verlenging van de 
gebruikersovereenkomst niet opgelost wanneer 
deze achterstand is voldaan? 
 

€ 35.000 is voor Haaglandia veel geld. Wij doen er 
alles aan om deze achterstand zo snel mogelijk te 

kunnen inlopen.  

Meerdere malen is de datum van 19-1 en 1-5 
genoemd. Zijn er toen gesprekken met de 
Gemeente gevoerd? 

Op 19-1 hebben wij een schrijven van de Gemeente 
ontvangen waarin door de Gemeente wordt 

aangegeven dat we voor 1-5 de zaken op orde 
moeten hebben. Op 26-4 is op ons verzoek een 

gesprek geweest met de Gemeente (Mevr Nnagi) 
waarin wij het voorstel van de Sale Lease Back 

constructie hebben uitgelegd. Op 29-4 hebben wij 
geen gesprek gehad, is ons enkel medegedeeld dat 

de gebruikersovereenkomst per 1-7 opgezegd zal 
worden.   

 

Is het mogelijk om alle informatie met betrekking 
tot de gesprekken die zijn geweest met de 
Gemeente aan te leveren aan de Raad? 
 

Ja dit is mogelijk. Zie bijlage 6. 

Is er een mogelijkheid om de spelersvergoedingen 
en salarissen van de trainers naar beneden te 
brengen? 
 

Wij werken met het laagste budget voor spelers en 
trainers van alle clubs die op hetzelfde niveau 

spelen met de senioren en de jeugd. Om op dit 
niveau met de senioren en de jeugd te kunnen 

blijven acteren en hiermee ook de inkomsten uit de 
kantine en sponsoren te behouden ontkomen we er 

niet aan om spelers en trainers te betalen. 
Er is ook nog steeds een groot deel van de spelers 

en trainers die geen vergoeding ontvangen.  
  

Jullie geven aan dat jullie een incassobureau hebben 
ingeschakeld voor het innen van de contributies en 
sponsorgelden. Welke kosten brengt dit met zich 
mee? 
 

Geen. Het incassobureau geeft alle leden een 
maand de tijd om aan hun verplichting te voldoen. 

Hierna worden de incassokosten doorberekend aan 
het lid. Haaglandia kost dit niks. 
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Vraag Gemeenteraad Antwoord/Reactie Haaglandia 

Met betrekking tot de exploitatievergunning, wat 
was de reden van afwijzing? 
 

De Gemeente heeft de aanvraag op basis van het 
advies van het Landelijk Bureau Bibob geweigerd. 

Was het negatieve advies van de Bibob onterecht? 
 

Ja. Om deze reden zijn we ook in bezwaar gegaan 
tegen de weigering. De voorzieningenrechter heeft 

ons toen een voorlopige voorziening toegekend 
waardoor de kantine wel open kon blijven. De 

Gemeente heeft ons bezwaar ongegrond verklaart 
waartegen wij beroep hebben aangetekend. De 

uitspraak van de rechtbank wordt binnen nu en 2 
weken verwacht. Onze verwachting is dat we erg 

sterk staan in deze zaak. 
(aanvulling 12-5: de uitspraak is op 10-5 ontvangen. 

Deze is als bijlage 8 toegevoegd. Haaglandia is 
wederom door de rechter in het gelijk gesteld). 

 

Heeft de Gemeente duidelijk gezegd dat wanneer er 
voor 1 mei niet betaald is dat de 
gebruikersovereenkomst wordt opgezegd? Is er een 
door beide partijen ondertekend document 
beschikbaar waarin deze afspraak is vastgelegd? 
 

Nee. We hebben enkel de brief van 19-1 waarin 
aangegeven wordt dat voor 1-5 alles op orde moet 

zijn. Er is geen document met concrete afspraken 
die door beide partijen is ondertekend. 

Wat is er bekend van de cijfers van het afgelopen 
seizoen? Hoe ziet de realisatie ten opzichte van de 
begroting eruit? 
 

De volledige cijfers zijn op dit moment nog niet 
gereed. Wel weten we dat inkomsten vanuit de 

kantine iets gedaald zijn. Ook de omzet contributie 
is nog niet volledig behaald, maar deze verwachten 
we wel te halen met behulp van het incassobureau. 

Overige kosten zijn binnen de begroting gebleven. 
We zijn echter geconfronteerd met onverwachte 

externe kosten waaronder advocaatkosten en 
kosten voor de belastingadviseur. Resultaat op de 

begroting is positief. 
 

Wat verwachten jullie van de Gemeenteraad? Wat 
kunnen wij voor jullie betekenen? 

Begrotingen zijn allemaal op te stellen, maar 
wanneer we geen velden tot onze beschikking 

hebben, kunnen we als vereniging niks. Wij hopen 
dat we de mogelijkheid en de tijd krijgen om onze 
achterstand weg te werken en uit de schulden te 

komen. Onze voorkeur ligt hierbij bij de genoemde 
Sale Lease Back constructie of een enkele financier 

zodat we slechts 1 schuldeiser overhouden.  
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